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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-12-16, § 6 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 16 december 2014 kl. 17:00 – 17:15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 18 december 2014 

  

 

Jan Valeskog Peter Jönsson (M) 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

 

Bengt Sandberg (S)  

Sonja Pagrotsky (S)  

Martin Engman (S)  

Ewa Larsson (MP)  

Sebastian Wiklund (V) 

Peter Jönsson (M)  

Mikael Eskman (M)  

Karin Blomstrand (M)  

Johan Fälldin (C)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Suleiman Said (S) för Madeleine Sjöstedt (FP) vice ordförande  

Susanne Lindberg Elmgren (S) för Anna Cederschiöld (M) 

Maria Öhman (V) för Olof Hermansson Wallentin (FP) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Ann-Sofie Chudi, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Maria Stigle och Anna Wahlström 
samt personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk 
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 § 6 
Nybyggnad av en enkel idrottshall vid Grimstaskolan. 
Inriktningsbeslut 
Dnr 5.2-433/2014 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner inriktningsbeslut gällande bygg-

nation av en ny enkel idrottshall vid Grimstaskolan med en 

sammanlagd investeringsutgift om cirka 44 mnkr.  

2 Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att ta fram 

underlag fram till genomförandebeslut till en kostnad om  

1,5 mnkr. 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 27 november 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Peter Jönsson m.fl. (M) och Johan 

Fälldin (C) enligt följande: 

 

Det är glädjande att arbetet med de fem enklare idrottshallar som 

vi inom Alliansen avsatte pengar till i budgeten för 2014 går 

framåt. Totalt avsattes 100 miljoner kronor till de fem enklare 

hallarna, något som grundade sig i det ärende om enklare hallar 

som behandlades i fastighetsnämnden i mars 2013. Det är därför 

bekymmersamt att hallen vid Grimstaskolan, som är en av de 

fem hallarna, nu är budgeterad till 44 miljoner kronor. Frågan är 

vad detta får för konsekvenser för de resterande hallarna som 

alla är mycket angelägna investeringar. Vi anser därför att 

fastighetsnämnden istället bör uppdra åt förvaltningen att 

återkomma med förslag på en ny placering som inte kräver lika 

omfattande markarbete. Detta för att hålla kostnaderna nere.  

 

Den nya majoriteten har förvisso utökat fastighetsnämndens 

investeringsram för idrottsanläggningar men dessa pengar 

kommer inte räcka långt om kostnadsutvecklingen fortsätter i 
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den här takten. Idrottsnämnden har ett ansvar att, oavsett 

investeringsram, värna skattebetalarnas pengar och använda 

dessa på ett effektivt sätt. Vi hoppas att den nya majoriteten tar 

vid där Alliansen lämnade. Detta för att stockholmarna faktiskt 

ska få fler anläggningar för pengarna.   

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


